
Referat af havnebestyrelsemøde nr 424
8 Januar 2020 kl 17.00

På Havnekontoret

Bestyrelsesmedlemmer:
Kurt Sjøgren (KS), Stig Førsting (SF), Preben Bjørn Madsen (PBM), Benno Jørgensen (BJ), Dirch 
Boesgård (DB), Jørgen Nilson (JN), Villy Sørensen (VS), Frank Andersen (FA), Kim Bennekow 
(KB).

(SF) deltog kun i punkt 3231

Dagsorden
3227. Spørgetid. Gæster. 30 .Minutter
Bo Egelund oplyste, at han planlægger at købe en EL-bil. Han ville derfor gerne vide, hvorledes han
skulle forholde sig med opladning.
Svaret var, at vi for tiden ikke har kapacietet til mere end ladning med 10-15 ampærer.

3228. Orientering. v/Havnefogeden Kennthomas Kristensen 30. Minutter
Udsat.

3229. Orientering v/Formanden Kim Bennekow
1. Ansættelse af ny havneassistent
Udsat til næste møde.

2. Miljøsag
Forhandles stadig. (KB)

3 El Tilbud/igangsættelse af opgave
Tilbud fra Møllers EL accepteres. Det skal indskærpes, at der ikke modtages ekstra regninger.

4. Kontigent. div, klubber.
Hidtidig kontingentbetaling fastholdes.

5. Indkommet foreslag fra bruger (bredere rampe ved slæbested).
Afslag.

3230. Orientering v/kassereren. Benno Jørgensen
1.Bank negativ rente
Der tages kontakt med Arbejdernes Landsbank m.h.p. oprettelse af ekstra bankkonto. (BJ)

2. Problemer med automat
Problemerne søges løst med bedre køling (FA)

3231. Fremtidige Samarbejde mellem havnebestyrelse/havnefoged
Behandlet på lukket møde.

3232. Prisstigning af havnepladser/havnekontigent ( beregning m2 )
Forslag om at alle m2-priser fremover beregnes som konkret bruttoareal opmålt fra bro til pæl 
videre til næste pæl og tilbage til bro. Pladser for enden af broerne beregnes som hidtil efter 
standardarealet. Kontraktkøb fastsættes som hidtil  efter standardarealet. Forelægges for 
repræsentantskabet ved dets næste møde.
Vedtaget med 7 stemmer og 1 imod.



3233. Eventuelt.
Intet behandlet.

Kommende møder:
Havnebestyrelsen: 23/1, 18/2, 27/2, 17/3 og 28/4
Repræsentantskabet: 27/2 og 28/4 

Referent
PBM


